
Köszönetnyilvánítás 

Bazin Levente Dávid 

önkormányzati képviselő úrnak 

 

A MIÓVI Nyitnikék Tagóvodája szeretné köszönetét nyilvánítani Bazin Levente 
képviselő úrnak, akik 4 facsemetét ajándékozott intézményünknek. 

Az udvaron lévő fák elöregedtek, veszélyessé váltak, ezért az ősszel több fát is ki 
kellett vágatnunk. Képviselő Úr jóvoltából most 2 borókával és 2 selyemfenyővel 
gazdagodott az udvarunk.  

Nagyon fontosnak tartjuk környezetünk „zöldítését”, hiszen a fák árnyékolnak, 
párolgásukkal csökkentik a légköri aszályt, a szálló por megkötésével tisztítják a 
levegőt, csökkentik a zajterhelést.  

Külön köszönjük azt, hogy eljött hozzánk, és gondnokunknak segített elültetni a 
fákat. 

Az óvoda udvarának megújulásához nyújtott segítségért az óvoda teljes 
alkalmazotti közössége hálás köszönetét fejezi ki Bazin Levente Dávid lépviselő 
úrnak. 

 

 

Palik Szilvia tagintézmény igazgató 

    és az óvoda dolgozói



 

  

 


